
 

                                                         2024-08-19 

                                

ÖNFK´s Styrelsemöte 

 

               Protokoll 

Datum: Måndag 19 Augusti 2024 

Närvarande: Ulrika Haapaniemi, Thomas Magnusson, Patrik Stålnacke, Mats Haapaniemi 

                       Marie Nordström Ahnqvist, Anna Östdahl, Elin Fjellborg, Niclas Lindmark och 

                        Laila Marakatt 

Tid: 19:00-  

Plats: Eurocon/Teams 

Dagordning: 

1) Mötets öppnande:  Ordförande Ulrika Haapaniemi öppnade mötet. 

2) Kallelse:  Kallelsen har gått ut via meddelande och mail till ledamöterna. 

3) Val av justerare:  Till justerare valdes Patrik Stålnacke och Elin Fjellborg 

4) Godkännande av dagordning:  Dagordningen godkändes. 

5) Genomgång av föregående protokoll:  Ordförande gick igenom föregående protokoll. 

6) Inkommande/utgående post:  Information från kennelklubben ang Länstyrelsens beslut 
gällande hundtränings, uppvisnings och provverksamhet. 

7) Kassörens redogörelse:  Kassör Marie redogjorde ekonomin. 

8) Provverksamhet:  

- Provplanering gicks igenom för år 2025 ska vara FAPUR senast till handa 31/10, Niclas  
skickar in. 

      - Till nästa styrelsemöte ska provledning vara klar till 2025års prov. 



      - Minnesdiplom och pris till Roger Englunds minne tilldelas till bästa engelska setter 

         i Önfks fjällprov i Pirttivuopio. 

- Anna tar kontakt med Breton och SVKMA och planerar fler års provplanering. kvarstår! 

 

9) Nytt från FA-VU/FA-DURK/FA-PUR: - 

10)  Innehåll till Hemsidan och Facebook: Hemsidan saknar webbansvarig, Facebook 
uppdateras fortlöpande. 

11) Årsboken: FA informerar att årets utgåva är försenad pga anpassning till nytt datasystem. 

  

 12) Övriga frågor: 

- Utbildning utställningsdomare från ÖNFK. avvaktas! 

- Webbansvarig: Marie kollar med Jonatan om ny webbansvarig. 

- Sponsorer Patrik tar fram lista på sponsorer. 

- Domarböcker: Anna Inventerar och beställer vid behov. 

- Ersättning start provledare: Mötet beslutade fri start, som tidigare. 

- Glaslager:  Ca.24st i Kiruna och 66st i Gällivare, Ny beställning av ölglas. Anna kollar med 
Ola och beställer glas. 

            

         

13)  Nästa möte: I November dag och tid meddelas på messenger 

14)  Mötets avslutning:  Ordförande avslutade mötet kl.20:30 

 

 

 

 

Justerat av:  Patrik Stålnacke                                                       Justerat av:  Elin Fjellborg 

 

 

Sekreterare vid mötet:  Niclas Lindmark 


